
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klostermarken  

Møde afholdt ved: 
Deltagere: 
 
Næste møde: 

Sara 30/5-2016 
Gitte H., Gitte R., Henrik, Sara (afbud fra Mette) 
 
? 

1. Opfølgning på hjemmeside Sarah opdaterer hjemmesiden. Nye billeder bliver uploaded 
i den kommende tid. Dato for Sankt Hans, antal huse i 
området. Samt arbejdsdage bliver ligeledes opdateret på 
hjemmesiden. 

2. Arbejdsdag Skilt ved indgangen sættes op af Henrik. 
Der skal samles træ ind til Sankt Hans. 
Henrik hører JRJ om træ til vores bål. Vi mangler grene 
hertil. Henrik undersøger hvad vi ellers kan bruge. 
Gitte R. kommer ikke til arbejdsdag. 
Gyngestativ skal males, skilt til Klostermarken skal 
renoveres. Henrik tjekker op på hvad der ellers skal males 
på legepladsen. Henrik tjekker om der skal lægges flis op af 
Limes Vej.   
Indkøb til dagen: Gitte R. kontakter Mette vedrørende 
indkøb til dagen og handler ind. Henrik undersøger om vi 
kan få rustfri kæde til skiltet ved indgangen til 
Klostermarken.  Vi skal have lavet en fodboldmur. Gitte R. 
sørger for at der købes materialer til denne.  
Vi mødes kl. 10.00 på legepladsen. 
Vi vil udskifte målene på fodboldbanen. Gitte undersøger 
mulighederne.  
Pølser, øl samt vand er gratis på arbejdsdagen. 

3. Sankt Hans Gitte R. printer sange ud og afleverer til Mette (bålsang) 
Beboerne medbringer selv pinde til snobrød. 
Gitte R. bestiller snobrød i Kvikly, Sara henter brød kl. 16.00. 
Vi mødes ved bålet kl. 18.30 til snobrød. Bålet bliver tændt 
kl. 19.30, øl og vand hentes af Mette. Øl, vand og snobrød 
er gratis. Gitte Hansen sørger for materialer til heksen, som 
vi laver i fællesskab med børnene på pladsen. 
Vi søger en person som har lyst til at holde en båltale. Vi 
efterlyser på Facebook. 
OBS: Det er vigtigt at der gøres opmærksom på at 
drikkevarer osv. er gratis på dagen 

4. Ribe Lokalråd Der skal udstykkes til nye byggegrunde på sydsiden. 
Bestyrelsen foreslår gadenavnet: Tønnesens Vej. 
Gitte R. sender forslag videre til Lokalråd. 

5. Vedtægter m.m. fra kommunen Vi søger de gamle vedtægter. Disse skal rettes til og 
underskrives og lægges ud på hjemmesiden og sendes til 
kommunen til godkendelse (Gitte H. sender de gamle til 
Gitte R.). 
Vejskilte ved stisystemet: Kommunen kigger på opgaven og 
der sættes nye skilte op i løbet af 1-2 måneder. 



Drift folk fra kommunen kommer og kigger på hullet ved 
indgangen til klostermarken, så vi kan få det udbedret. 

6. JRJ Han sprøjter for ukrudt i området. 
Henrik taler med JRJ vedrørende plænen, som skal slås ved 
Krabbes alle. 

7. Opfølgning på asfalt Der er ikke kommet noget nyt fra asfalt. 
3D skilte. Det frarådes at vi sætter disse op grundet den 
høje pris. 
Henrik undersøger andre muligheder for nedsættelse af fart 
på vejen. 
Forslag medbringes til næste møde. 

 


